
 
 

 

Notulen ALV 1-3-2023 

Aanwezig:  

- Bestuur:  

o Alec (Voorzitter) 

o Chantal (Penningmeester) 

o Joke (Vice Voorzitter) 

o Marcus (Secretaris) 

- Leden:  

o Hilde, Herman, Petra 

 

1. Opening & algemene mededelingen 

20.12: voorzitter opent de vergadering en bedankt eenieder voor de grote opkomst.  

De agenda wijkt iets af van hetgeen gecommuniceerd in de uitnodiging en wordt vastgesteld 

door de vergadering.   

 

2. Ingekomen stukken 

Ingekomen stukken: er zijn geen ingekomen stukken, specifiek gericht aan de ALV. Alle 

bijzonderheden in communicatie gedurende het jaar maken onderdeel van het secretarieel 

jaarverslag.  

Herman vraagt of aandacht wordt geschonken aan het overlijden van Henk Greven. De 

voorzitter geeft aan dat hierop wordt ingegaan.  

 

3. Verslag vorige ALV 

Verslag vorige ledenvergadering: deze zijn niet rondgestuurd, wat als aandachtspunt wordt 

aangemerkt richting deze vergadering. De notulen worden alsnog vastgesteld, na een 

ingelast moment waarin deze alsnog kunnen worden doorgenomen door de aanwezigen.  

 

4. Financieel jaarverslag door de penningmeester 

Chantal ligt toe: 

o In 2021 taak van Penningmeester overgenomen van Carmen.  

o Highlights:  

▪ Inkomsten:  

• Overstap naar automatisch incasso was niet makkelijk. 

Er was sprake van een achterstand, welke inmiddels is ingelopen.  

• Sponsoring van de GARVO de Garvo. Blij, waarvoor dank.  

• Er is een geoormerkte donatie vanuit het NOC NSF ontvangen, á 

€1000,-. Dit bedrag dient ten goede te komen aan de realisatie van 

een Freerunpark i.s.m. het Hessenbad. Totaalbedrag is beoogd op 

€40.000,-. Dit is allemaal nog in ontwikkeling.  

• Jaarlijkse uitvoering: er was een iets hogere entreeprijs en veel 

animo, resulterend in een goede opbrengst.  

• De opbrengst Grote Clubactie van 2021 is bijgeschreven in 2022 



 
 

 

• De opbrengst Grote Clubactie van 2022 is ook bijgeschreven in 2022.  

Het spaardoel was gekoppeld aan spiegels t.b.v. dans. Deze zijn 

inmiddels besteld.  

 

▪ Uitgaven:  

• De leiding krijgt een hogere vergoeding.  

• Het wedstrijdgeld en het lidmaatschapsgeld vanuit de KNGU wordt 

verhoogd 

• De kosten accommodatie zullen mogelijk stijgen als gevolg van 

ontwikkelingen in de gasprijs.  

• De post ‘diverse uitgaven’ is iets hoger dan voorheen, als gevolg van 

afscheid oud-bestuursleden, plaatsing van een rouwadvertentie en 

attenties.  

 

▪ Herman heeft een opmerking over de overall opzet van de begroting, welke 

door Chantal nader wordt toegelicht.  

 

▪ De vraag wordt gesteld hoe het komt dat een aanzienlijk bedrag is 

overgebleven. De penningmeester ligt toe:  

• Grote clubactie van 2 seizoenen, zijn in 1 boekjaar bijgeschreven 

• Ingelopen op de contributieachterstand 

• Extra inkomsten vanuit entreegeld voorstelling.  

 

▪ Petra vraagt hoe het zit met de donateurs die voorheen een inkomstenbron 

vormde rondom de jaarlijkse voorstelling. 

De penningmeester en voorzitter lichten toe dat dat dit niet is gedaan in 

2022, omdat het donateursbedrag lager is dan de entreeprijs.  

Dit punt zal worden heroverwogen richting 2023.  

▪ Er wordt gevraagd naar de kosten van het boekhoudkundig systeem.  

Toelichting is dat dit voorheen werd gefaciliteerd door de KNGU. Nu is 

Allunited het systeem, waarvan een basisbedrag door de KNGU wordt 

betaald, maar niet volledig.  

 

▪ Er wordt gevraagd of de huidige kas nog van invloed is op subsidieverlening.  

Dat is niet het geval.  

 

5. Verslag kascommissie 

o Kascontrole gedaan door Inge Gosselink en Henkjan Garretsen.  

o Kascommissie heeft geen verslag opgeleverd, maar wel een handtekening gezet op 

het overzicht.  

 

6. Vaststelling begroting 

7. Vaststelling contributie en wedstrijdgeld  



 
 

 

o Huur van één accommodatie gaat omhoog. Verwachting is dat in 2024 een verhoging 

vanuit de Hessenhal komt, maar deze is nog niet bekend.  

o Leidingtarieven gaan omhoog. 

o Contributie KNGU wordt verhoogd, 

o KNGU-wedstrijdgeld gaat omhoog. Ouders betalen normaliter 50% van de kosten.  

Petra merkt op dat ze het bijzonder vindt dat de KNGU deze tarieven ophoogt en 

vraagt of dit ook besproken wordt met de kringvergadering.  

Petra geeft een nadere toelichting, omdat het huidige bestuur niet bekend is met de 

kringvergadering. Voorheen was er 2x per jaar kringvergadering tussen verschillende 

verenigingen: Hengelo, Warnsveld, Keijenborg, Ruurlo, Zutphen, Harfsen, DOG Baak, 

Wichmond, Steenderen. Dit overleg is niet meer van kracht. Petra verzoekt om 

bezwaar te maken op de verhoging van het wedstrijdgeld.  

o Voorstel vanuit het bestuur: enkel de verhogingen van het wedstrijdgeld en 

contributie KNGU doorberekenen in het lidmaatschap van de Sperwer.  

o Er wordt gezocht naar een nieuw lid binnen de kascommissie omdat Henkjan al 2 jaar 

in dienst is. Petra: meldt zich aan.  

o De penningmeester, Chantal, geeft aan haar taken te willen neerleggen, i.v.m. de 

opstart van een eigen onderneming. Het bestuur spreekt de voorkeur uit om een 

warme overdracht te doen met een opvolger. De oproep aan alle leden om uit te 

kijken naar een nieuwe penningmeester.  

o De begroting is vastgesteld, evenals de contributieverhoging. Wedstrijdgeld wordt 

nader onderzocht.  

 

 

8. Secretarieel jaarverslag 

o Terugblik bijzondere bijeenkomsten 

▪ Seizoen afsluiting 2021-2022: Hessenbad. Overall goede bijeenkomst. Er is 

een evaluatie geweest, met daarin wat verbeterpunten voor een volgende 

editie.   

▪ Uitvoering 6 november 2022: succesvol. Groot succes. Ook hier richting 2023 

wat evaluatiepunten. 

Thema was boekenfeest. 

▪ Grote clubactie: spaardoel spiegels. Ook een groot succes met goede 

opbrengsten t.b.v. de verenigingskas.   

Dank aan alle betrokken bedrijven, hulpouders, leden en bovenal: de 

leiding/trainers voor hun inzet 

o Stand van zaken leden: 

▪ Een aantal leden zijn ons ontvallen.   

➢ Gerrit Besselink 

Overleden: 26 maart 2022. 

Lid vanaf 15 augustus 1947, 74 jaar en 223 dagen 

➢ Jopie Wissink 

Overleden 20 oktober 2022 

Lid vanaf 12-08-1946, 76 jaar en 2 maanden en 8 dagen 



 
 

 

➢ Henk Greven 

Overleden: 29-12-2022 

Als kind lid geweest en later opnieuw ingeschreven op 20 oktober 

2016.  

De voorzitter ligt toe dat Henk een actieve bijdrage heeft geleverd 

voor de vereniging en dat hij wordt gemist bij de 18+ groep turnen. 

De Sperwer heeft een donatie ontvangen vanuit de collectebus 

tijdens de uitvaart, een prachtig gebaar.  

 
• Stand van zaken leden:  

• Totaal 116 leden, waarvan 7 aerobics. Special gym en dans: 7. 
Vooral dans en turnen hebben veel leden.  

• Gemiddeld 7 per les nodig om rendabel te zijn t.o.v. kosten en 
inkomsten. Grofweg komt het goed uit. 

• Het is goed om te zien dat er in de jeugdgroepen veel nieuwe 
leden zijn. Aerobics is weinig zichtbaar binnen de vereniging.  
Het bestuur stelt voor om meer in te zetten op het vergroten van 
de naamsbekendheid en wil Vera ten Zijthoff – Tusveld 
toevoegen als bestuurslid, gezien haar marketingachtergrond.  
De stemming laat het toe, met de kanttekening dat in de statuten 
moet worden bekeken of gehuwden samen actief mogen zijn in 
het bestuur.  

 
• Het bestuur stelt voor om te onderzoeken hoe de leden het 

lesaanbod van de Sperwer en de kwaliteit ervan beoordelen.  
Daarnaast wordt bekeken in hoeverre de ‘Train de Trainer’-
sessies vanuit de gemeente Bronckhorst interessant zijn voor 
onze trainers.  
 

• Clubkleding: het is voor de vereniging te veel handeling om als 
tussenpartij te fungeren in de aanschaf van clubkleren. OP de 
website verwijzen we door naar Claus Sport, waar clubkleding 
van de Sperwer (dit gaat specifiek over shirt freerunnen). 
Trainingspakken worden verstrekt aan leden.  
 

• De KNGU heeft een nieuw programma ontwikkeld de D.G. 

Fundamentals. Dit is een nieuw turnsysteem dat bestaat uit 30 

trajecten met verschillende oefeningen ter voorbereiding op het 

echte turnen, waarbij het vooral draait om plezier maken en 

gezellig turnen. Tijdens een meetmoment laten de kinderen uit 

stap 1 t/m 7 zien wat ze geleerd hebben en kunnen. Na het 

meetmoment krijgt iedere turnster een diploma met hierop de 

gekozen stappen en de beoordeling van de jury door middel van 

gekleurde stickers. Op zondag 22 januari turnde een aantal 

meisjes van de recreanten groepen in Varsseveld. De Sperwer en 



 
 

 

DOG Baak hebben op 12 maart eenzelfde meetmoment 

georganiseerd in de Hessenhal.  

 

• De selectieleden turnen sinds 2022 in groepsverband tijdens een 

wedstrijd. Dit doen zij samen met een aantal meisjes van DOG 

Baak. Onder leiding van Evi Kraaijvanger. In november en 

februari behaalde de meiden in supplement H en niveau 7 een 

podium plek tijdens de wedstrijden. Deze werden gehouden in 

Doetinchem en Winterswijk. Zaterdag 25 maart volgt de halve 

finaleronde in Didam.  

 

• Juryleden. Wanneer een vereniging deelneemt aan wedstrijden, 
dient deze vereniging ook juryleden te leveren. Dit is een 
aandachtspunt binnen de Sperwer. Wanneer geen juryleden 
geleverd kunnen worden, worden finalisten van de 
desbetreffende vereniging mogelijk uitgesloten van deelname.  
Het bestuur gaat bespreken hoe het aantal juryleden kan worden 
opgehoogd.  

 

 

9. Benoeming bestuursleden 
• Voorzitter, vicevoorzitter en secretaris blijven aan.  
• Penningmeester: deze rol is vacant.  
• Communicatie: Vera ten Zijthoff wordt aangedragen. Geen bezwaar, onder voorbehoud 

statuten echtelieden.   
 

10. Rondvraag:  
o Er wordt gevraagd wie verantwoordelijk is voor de turnmaterialen in de Hessenhal. 

Specifiek de turnmatten en karren zijn toe aan vervanging.  
Dit wordt besproken met de Hessenhal.  

 
11. Sluiting.  

21.29: de voorzitter dankt iedereen voor zijn aanwezigheid. De vergadering wordt gesloten.   
 

  

 


